

### **Närvarande:**

Alice Mumm, ordförande, Ana Valero- Collantes (sista punkt), Daniel Lazer, Isabell Lernesjö (till punkt 4), Michael Erenius och Pia Björk.

### **§ 1 Mötets öppnande och mötesformalia**

Alice förklarade mötet öppnat. Dagordningen godkändes. Michael utsågs att skriva protokoll.

### **§ 2 Ny medlem i KMK – Pia Björk**

Presenterades Pia som ny medlem i KMK. Pia ansvarar för ett strategiskt initiativ inom förbundet: "Hur får vi ihop svensk fäktning?". I grund och botten handlar det om kommunikation och exempelvis nyhetsbrevet. Arbetet har stått stilla ett tag men man kom fram till att Pia bör vara en av KMK i arbetet framåt.

### **§ 3 EM/European Games**

Vad gäller EM så lägger vi ut info inför EM. Systrarna Schreiber fick göra ett "take-over" på instagram.

Vi lägger ut länkar till resultat och sedan några stories, om någon kommer bland de 32, efter dagen. Mallar finns på Canva. Vi får bilder från Bizzi. Bättre låta fäktarna filma från Arenan. Streamingen har vi inte koll på än. SVT sänder inte. EBU äger rättigheterna. Det vi kan garantera är kvällsinlägg med resultat, story och referat. Daniel kommer att kunna intervjua en del och kan ansöka om ett rum för att göra intervjuer i.

VM: Ana kommer vara på VM, inte Daniel. Vi kan förbereda mallar inför detta. Vi kan köra som vi brukar. Förslag: att vi har gruppchattar även i år på VM.

### **§ 4 Utlåning av inloggningsuppgifter till sociala medier**

Vi funderade över hur vi rent säkerhetsmässigt ska göra detta. Vi tror inte att det är nödvändigt att ändra lösen så ofta. Det är dock viktigt att de som lånar har tvåfaktorsautenticering samt att de måste logga ut efter lånet.

### **§ 5 Fotografera landslagen efter sommaren**

Jens arbetade en del med porträttbilderna hemma för ett tag sedan så han kan detta och kan hoppa in. Vi måste dock få foton på alla. Vi behöver få från floretten. En möjlighet att ta foton på florettens landslagssamling på EnGarde och där köra en uppdatering av allt.

Vi bör kunna få ett mail från KLL om alla uttagna senast i början av september. Vi behöver också ett papper på deras rutiner för landslagsuttagningar. Vi behöver veta vilka och när de första lägren är.

## **§ 6 Utbildning för fäktare om kommunikation och marknadsföring.**

Vi ska tid för detta vid ett läger i slutet av augusti där de ska få denna utbildning. Alexander Stehle pekar på vikten av att arbeta med värdegrundsdelen där vi redan har ett stort förtroende, Han vill gärna hjälpa till, men vill få bra punkter i förväg som ska gås igenom. Daniel har pratat med Johan Hårleman om punkter men har ännu inte fått några. Daniel ska ta kontakt med Johan igen om detta så punkter från Sponsorskommittén kommer med.

ENGSO – Daniel var på Bosön och träffade Karen som sysslar med marknadsföring för förbund med små resurser. Daniel ska ha ett möte med henne för att se vad hon eventuellt kan erbjuda oss.

Vi behöver ett möte med KLL och Sponsorskommittén inför utbildningen.

Vi är överens om vikten av att utbilda unga fäktare i hur de kan använda instagram och tiktok mer medvetet.

RF-SISU: Alice ska ta en ny kontakt. Vi hoppas att få till ett webinarie.

## **§ 7 Övrigt**

Daniel informerade om arbetet med SM-veckan. Det finns önskemål om fler från KMK som kan arbeta med detta. Diskuterades om att göra ”countdowns” inför SM-veckan, med ett första utlägg i augusti. Fäktningen kommer att gå av stapeln 23-24 mars 2024. Vi ska försöka rekrytera ”konsulter” till SM-veckan som kan ingå i arbetsgruppen för SM-veckan.

Informeras om att vi en ECC tävling till Göteborg samt en EVF till våren 2024. Eventuellt bör vi köra ”countdowns” inför dessa också.